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Przewodnicząca  

Rady Miejskiej w Pabianicach 

w miejscu 

Dotyczy: interpelacji radnej Katarzyny Miękiny. 

 

Odpowiadając na interpelację radnej Katarzyny Miękiny z dnia 19 lipca 2024 r. w sprawie 

rozbudowy systemu monitoringu miejskiego wyjaśniam, że system monitoringu jest sukcesywnie 

rozbudowywany. Aktualnie obejmuje on 197 kamer. Obraz z kamer miejskiego systemu monitoringu 

wizyjnego jest obserwowany w systemie 24/7 przez operatorów Straży Miejskiej. 

Nowe lokalizacje punktów monitorowania w planie rozbudowy monitoringu wynikać będą 

przede wszystkim z: 

a) liczby zgłoszeń z danego rejonu przekazanych Policji i Straży Miejskiej, 

b) analizy zagrożeń bezpieczeństwa opracowanej przez Policję, 

c) wniosków o lokalizację dodatkowych punktów kamerowych przekazanych przez Policję 

oraz Straż Miejską. 

Dane uzyskane w ten sposób zostaną zestawione z możliwościami technicznymi i finansowymi i 

na tej podstawie zostanie dokonana wstępna wycena realizacji rozbudowy monitoringu w danym 

miejscu. Przyjęte lokalizacje zostaną ponownie skonsultowane z Komendą Powiatową Policji, Strażą 

Miejską oraz z Zarządem Dróg Miejskich. 

Na tym etapie przyjęta zostanie priorytetowość lokalizacji oraz okresy realizacji rozbudowy 

punktów miejskiego systemu monitoringu wizyjnego. 
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